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Interpelacje

7- Proszq o informacjq, dlaczego sp6lka miejska ,,Saniko", z-ajmujqca sig
gospodark4 i wwozem odpad6w ma straty. Czy brak zysku w tej sp6lce jest
wynikiem zanbsasi umowy z Gmin4 Miasta Wloclawek, czy slabym
zarz4dzarnem i niewla6ciwym nadzorem ze strony wla5ciciela. Zalogai
mieszkafcy miasta sqzaniepokojeni ,2e sqto dzialanra celowe, dagh4ce do
upadlo6ci tej firmy i jej prywatyzacji, cobgdae niekorzystne zar6wno dla
zalo gi oraz mi e szkaric 6w.

2. Proszg o informacjg jaki byl stan zatrudnienia w fi:mach,,Saniko" sp. zo. o. i
WPK sp. z o. o. na koniec 2018r. Onz 2019r. z rczbiciem na pracownik6w
umyslowy ch i ftzy cmy ch.

3. Proszg o informacjg w jakich terminach planowane jest przeprowadzenie
konkurs6w na dyrektor6w plac6wek o5wiatowych, dla kt6rych organem
prowadz4cym jest Gmina Miasto Wtoclawek w latach 2020-2023.

4. Mieszkancy osiedla przy ul. Plockiej 127 prosz4 ponownie o likwidacjg
wysepek ogtantczaj4cych miejsca parkingowe na wysokoSci tej posesji.
Lilcwiduj 4c wysepki r ozgr arLrczaj1ce poszcze g6lne zatoki, mozla uzyska6
okolo 15 dodatkolvych miejsc.

5. Mieszlcaricy ZazarnczaproszQ s zmiang dolycz4c4parkowania samochod6w na
ulicy Promiennej od ulicy Radosnej w kierunku ko6ciola Sw. J6zefa. Ulica
Promienna jest do56 szerok4 arteri4, dlatego proponujq parkowanie prostopadle
do osi jezdni, co zrraczrLre zwigksza iloSi miejsc parkingowych.

6. Proszg o likwidacjg ubytk6w w jezdni alei Jana Pawla [.w szczeg6lnoSci na
odcinku od ulicy Pocztowej do ulicy Lipowej. Warunki atrnosferyczne s?
sprzyjaj1ce dla drogowc6w na prowadzeni e biez4cych napraw.

7. Proszq o likwidacjg ubytkow w jezdntp6lnocnej ulicy Wroniej od ulicy Okrzei
do ronda przy Tesco.

8. Proszg o wypelnienie ubytk6w w jezdni na shryZowaniu ulicy Stod6lnej z
ulicq Okrgzn4.

9. Mieszkaricy przechodzqcy ulic4 Planty prosz1 o wymianEbq&Znaprawg
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starego chodnika pamigtaj4cego czasy PRL, ruftaszczana odcinku od ulicy
Wiej skiej do ulicy tr-ariew szcryzna.

lg.Proszg o wyr6wnanie asfaltowego chodnika na ulicy Wiejskiej w pobliht
skrzyzow ania zulicq Zbiegniewskiej.

11. Lokatorzy posesji administrowanej przezAZKprzy ulicy Mielgciriskiej 3

prosze o wycigcie pochytych drzew (k1on6w) znajduj4cych sig przedwejSciem

do budynku.
t2.Proszg o usunigcie dzikiego wysypiska znajduj?cego sig w lesie komunalnym

przy drodze krajowej 91 na wysokoSci od Sp6ldzielni Inwalid6w do ulicy
R6zinowskiej.

13.Proszg o likwidacjg dzikiego wysypiska w lasku ptzy ulicy Szyszkowej

kilkadziesi4t metr6w zaposesj4 o numerze 26.

14. W nvi4ztuz ostatnimi tagScrrtymi wydarzeniami dotycz4cymi potr4ceri

pieszych, proszg by przej5cia dlanich byty dobrze o5wietlone, co poprawi

anie prezydencie, porykolejny inforrnujg i proszg o uporzqdksvganio przez

dasto posesji przy ul. Sw. Antoniego 8, podpalanej notoryczniEptzez osoby

ajqce alkoholu. Okoliczni mieszkaricy sA przetaheru i zbulwersowani
em konkretnych dzialafl ze strony mi asta. Zab ezpieczenie pt owizory cme

jScia na posesjg, wykonane przezMzttKiD niewiele daje, bo dalej tam

by*aje osoby e, co nadal stwatza
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